
Udenrigsudvalget

Til: Ministeren for udviklingssamarbejde

Dato: 8. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Spørgsmål 305
Vil ministeren i forlængelse af den tekniske gennemgang af forslag til finans-
lov for 2018 oplyse, om den multilaterale bistand – og specielt bistanden via
FN-systemet - er oppe på samme niveau som før flygtningekrisen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Lykketoft (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mogens.Lykketoft@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nick Hækkerup
formand
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